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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht «Flessenhals A4 levensgevaarlijk» (ingezonden 28 juni 
2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Flessenhals A4 Levensgevaarlijk» 
inzake de toename van het aantal ongelukken op de A4 bij Leiden en 
Leiderdorp?1 

Vraag 2
Kunt u een verklaring geven voor de toename van het aantal ongevallen zoals 
geconstateerd door de Stichting Incident Management Nederland (Stichting 
IMN)? 

Vraag 3
Zijn de cijfers van de Stichting IMN vergelijkbaar met uw eigen cijfers Zo, 
nee, kunt u de verschillen verklaren? 

Vraag 4
Zijn deze cijfers aanleiding om sneller dan gepland oplossingen te realiseren 
voor de gevaarlijke situatie? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke wijze? 

Vraag 5
Wat vindt u van het in het bericht opgenomen citaat van de Stichting IMN dat 
de gekozen versmalling bij het aquaduct een foute keus was: «iedereen weet 
dat je problemen creëert. Niet alleen levert invoegen op zo’n drukke snelweg 
gigantische opstoppingen op, maar het brengt ook veel ongelukken met zich 
mee. Dat weet iedere verkeersdeskundige, alleen bij Rijkswaterstaat hebben 
ze daar kennelijk geen boodschap aan.»?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/26063252/__Flessenhals_A4_levensgevaarlijk__.html
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